



# MUDOC

## SKIN CARE 皮肤护理

### Natural Mud Fever Care 天然配方泥土热药膏

Cavalor has reinvented its approach to treating mud fever. More than 10 essential oils work together to heal, soothe and disinfect the pastern cavities. The formula is 100 % natural and will make scratches disappear like a puff of smoke.

Cavalor 科研团队经过多年努力，进一步改良常见泥土热皮肤护理产品的配方，本产品中富含十多种天然植物精油，协同功效有效治疗泥土热病症，100%天然配方，强效愈合，舒缓，消炎蹄部病患创伤。

#### What is Mud Fever? 什么是泥土热?

Mud fever is, without doubt, one of the most recognisable skin problems in horses. Mud fever is a collective name for different forms of skin irritation on a horse's legs. In serious cases, the whole lower leg can swell up and, if left untreated, the swelling might not go away. In severe cases, this results in lameness.

泥土热毫无疑问是马匹常见的皮肤病之一，也是马腿众多形式皮肤感染的统称，严重的情况下，导致马腿的下部肿胀，如果不及时治疗，肿胀不会消失，并且会导致整个腿肿，严重的情况下会导致跛行。

The most well-known symptoms are redness, scales, scabs and cracks in the pastern. Bacteria and fungi can grow very quickly in the pastern and thrive here because it is warm and damp most of the time.

最常见的症状是，蹄腕区域（球节和蹄之间的部位）发红，起皮，结痂，干裂，这个区域大多数时间温度和湿度非常容易滋生细菌和真菌，感染的速度会非常快。

Mud fever can have different causes. For instance, dirt, mud, insects and washing out cracks in the skin, which are sensitive to bacterial infections, too often. Fungal infections, itchmite and sunburn are also frequently occurring causes. Because the pastern is constantly moving it takes a long time for the skin to heal.

泥土热可能由不同的原因导致，比如泥土，虫咬，冲洗皮肤伤口太勤，可能导致这个部位的皮肤非常容易感染细菌。真菌感染，疥螨，日晒也是常见的病因，因为蹄腕区大部分时间都是运动的，导致这个部位的伤口非常难以愈合。

#### Healthy Feet, Happy Feet 健康的马蹄，快乐的马蹄

Cavalor MudDoc acts very fast thanks to the unique combination of many essential oils such as aloe vera, lavender, eucalyptus and tea tree.

Cavalor Mud Doc 泥土热药膏采用纯天然多种植物精油配方包括芦荟，尤加利，茶树精油，薰衣草精油等。

Cavalor MudDoc works on different levels to heal mud fever.

本产品通过不同层面的功效治愈泥土热。

The antiseptic properties make the pastern cavities inhospitable for the bacteria that cause mud fever, while wound healing and analgesic properties support the welfare of the horse.

-杀菌功效：有效消灭蹄腕区域寄生的细菌，根除病因。

-快速愈合伤口的功效。

天后

-有效止痛，提高马匹福利。



马腿部泥土热症状 连续使用 Mud Doc 四

By promoting the blood circulation, the wounds will heal faster. Also, the moisturising effect of the cream will improve skin elasticity so there is less scar tissue and the coat will grow back faster. Keeping the skin elastic is important to prevent skin cracks, which appear frequently during intensive exercise such as show jumping.

同时产品有促进患处血液循环的功效，快速愈合患处皮肤创伤，非常好的滋润效果，提高皮肤弹性，促进患处毛发生长，防止皮肤干裂，特别是场地障碍马由于运动强度大，皮肤容易干裂。

## Directions of Use 使用说明

If necessary, shave away the hair around the mud fever. Clean the affected area with a disinfecting shampoo, for example Cavalor Derma Wash. Make sure you dry the pastern cavities with a cloth before you apply Cavalor MudDoc. Apply Cavalor MudDoc daily. We recommend using the product long enough to prevent the mud fever from coming back.

根据需要，可以将泥土热患处的毛剃掉。用杀菌功效的洗液清洁感染部位，比如 Cavalor 的抗真菌洗液，确保您在使用本产品前将蹄腕患病区域皮肤用干布/干净毛巾擦干净。我们建议使用该产品足够长的时间，以防止泥热复发。

## Description 产品描述

White cream 白色乳膏

## Packaging & Storage 包装& 储存

200 毫升/ 支， 打开后 24 个月用完。

Keep out of reach of children.

仅用于外用，请储放在远离儿童处。

